
Z á z n a m 

z 11. zasadnutia Finančnej komisie pri MiZ MČ Košice–Dargovských hrdinov vo volebnom 

období 2022 – 2026 konanej dňa 05. 03. 2025, v priestoroch MiÚ MČ Košice–Dargovských 

hrdinov, Povstania českého ľudu 1, 040 22  Košice 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

za komisiu: Ing. Roman Križalkovič, Mgr. Jana Rubická, Eduard Valkovský, Ing. Marcel 

Jevický 

za MiÚ: Ing. Marek Antoš, Ing. Mgr. Martin Farkašovský 

neprítomná: Adela Gembická, 

 

Program: 

Spoločné rokovanie komisií 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie o hospodárení MČ za rok 2024 - ústne 

3. Návrh na odpis pohľadávky 

4. Prevod majetku mesta Košice do správy MČ a odobratie majetku zo správy MČ 

5. Návrh na odpredaj detských ihrísk mestu Košice 

6. Informácia o pripravovanom predaji pozemku na ul. Krosnianska 

7. Rôzne a záver 

 

K bodu 1: 

Otvorenie a schválenie programu 

Ing. Križalkovič – predseda FK, privítal prítomných členov finančnej komisie, konštatoval, že 

finančná komisia je uznášania schopná, oboznámil ich s programom zasadnutia a dal o návrhu 

programu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 42: Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu rokovania 11. 

zasadnutia finančnej komisie. 

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Na FK prišiel poslanec Valkovský.  

 

K bodu 2: 

Informácie o hospodárení MČ za rok 2024 - ústne 

Vedúci finančného oddelenia prítomných informoval o hospodárení MČ za rok 2024.  

Výsledok hospodárenia – príjmy - výdavky bol 262 885,31 € z toho sa bude vylučovať - 22 

195,17 € (MOaPS), predpoklad do RF vo výške 240 690,14 €. 

 

Uznesenie č. 43: Finančná komisia berie informáciu o hospodárení MČ za rok 2024 na 

vedomie.  

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3: 

Návrh na odpis pohľadávky 

Ing. Antoš - vedúci finančného oddelenia prítomných informoval o návrhu na trvalé upustenie 

od vymáhania pohľadávky dlžníka-povinného – Ing. Tomáša Novotného, MBA, naposledy 

vedeného s miestom podnikania: Košice-Juh, Južná trieda 74, 040 01, IČO: 33 905 321, EX 

3278/2021, pohľadávka s prísl. vo výške 4 123,90,- eur. Mestskej časti KE-DH, vznikol nárok 

na pohľadávku s prísl. voči povinnému vo výške 4 123,90,- eur, ako následok vykonateľného 

rozhodnutia OS Košice II, č. k. 10C/494/2004 zo dňa 13. 9. 2011 v nadväznosti na poverenie 

exekútora na výkon exekúcie.  

Dlh voči mestskej časti vznikol titulom neuhrádzania nájomného za prenájom časti pozemku – 

parcely č. 2954/1 o výmere 8 495m². 

 

Uznesenie č. 44: Finančná komisia berie na vedomie návrh na odpis pohľadávky voči 

povinnému  Ing. Tomáša Novotného, MBA, naposledy vedeného s miestom 

podnikania: Košice-Juh, Južná trieda 74, 040 01, IČO: 33 905 321, EX 

3278/2021, pohľadávka s prísl. vo výške 4 123,90,- eur a odporúča MiR 

a MiZ predložený materiál schváliť.   

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4:  

Prevod majetku mesta Košice do správy MČ a odobratie majetku zo správy MČ  

Vedúci finančného oddelenia oboznámil prítomných ako prebiehal výber rozšírenie pódia 

a jeho prekrytia. 

 

Uznesenie č. 45: Finančná komisia berie na vedomie informáciu o cenových ponukách na 

výstavbu prekrytia pódia 

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

K bodu 5: 

Návrh na odpredaj detských ihrísk mestu Košice 

FK bola oboznámená s návrhom prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mestskej časti 

z dôvodu osobitného zreteľa. Predmetom prevodu je: 

-detské ihrisko Buzulucká 18,20 , osadené na pozemku registra CKN, parc.č.: 2622, k. ú Furča, 

ktorý je vo vlastníctve mesta Košice,  

- detské ihrisko Kurská 6,10 ,  osadené na pozemku registra CKN, parc.č.: 3642, k. ú Furča, 

ktorý je vo vlastníctve mesta Košice,  

- detské ihrisko Ovručská 12, osadené na pozemku registra CKN, parc.č.: 2911, 2912, k. ú 

Furča, ktorý je vo vlastníctve mesta Košice. 

Prítomní poslanci sa dopytovali aké sú náklady na údržbu jednotlivých detských ihrísk.  

 

Uznesenie č. 46: Finančná komisia berie na vedomie informácie k zámeru na odpredaj 

detských ihrísk a žiada o doplnenie informácií o nákladoch na údržbu 

detských ihrísk (kosenie, piesok, čistenie ...) a prehľad o stave a počtoch 

detských ihrísk v mestskej časti.  
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Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6 

Informácia o pripravovanom predaji pozemku na ul. Krosnianska 

Všeobecná hodnota pozemku je 149 263,50 € t. j. 98,85 €/m2, celková výmera predávaného 

pozemku je 1 510 m2. V priemere na jeden byt to vychádza 16,06 m2 

 

Sprievodný list k predajú pozemkov bol zaslaný prvej časti dotknutých obyvateľov dňa 20. 12. 

2024 a druhej časti v druhom týždni roka 2025. Spolu bolo zaslaných  94 listov z ktorých do 

dnešného dňa nebolo doručených 16, doručené 67 a zatiaľ bez zistenia ostalo 11 listov.  

Z doručených listov k dnešnému dňu prejavilo záujem o odkúpenie pozemkov 16 obyvateľov. 

(17,02 % z celkového počtu resp. 23,88 % z doručených listov) 

Záujemcovia predkladajú MČ žiadosť, ktorá je zverejnená na webe MČ.  

Správny poplatok za podanie návrhu na vklad do katastra nehnuteľností znáša mestská časť 

Košice Dargovských hrdinov v celom rozsahu, s výnimkou zrýchleného vkladu. Oslobodený 

od úhrady.  

 

Uznesenie č. 47: Finančná komisia berie na vedomie informácie o pripravovanom predaji 

pozemku na ul. Krosnianska 89, 91, 93, 95. Košice 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 7: 

Rôzne a záver 

Ing. Križalkovič - predseda FK otvoril diskusiu, počas ktorej zaznelo nasledovne: 

Ing. Jevický mal viacero otázok a to: 

- prečo v občasníku F-kuriér v čísle 3/2024 sú podľa neho na prvej strane v článku „Získané 

financie z externých zdrojov v rokoch 2023 a 2024“ uvedené nepravdivé informácie, nakoľko 

pri projektoch Multifunkčné ihrisko K Park v parku pri fontáne a Projekt Lidl Čistinka pri ZŠ 

Fábryho 44 sa mestská časť podieľala na financovaní, čoho dôkazom sú zverejnené faktúry. 

- prečo zápisnice z FK nie sú zverejňované na webe MČ  

- kde sa nachádza v minulosti zakúpená hojdačka na detské ihrisko 

- z akého dôvodu ešte nedošlo k ukončeniu zmluvy so spoločnosťou MARBU na zabezpečenie 

verejného obstarávania 

- či by bolo možné zabezpečiť video záznamy zo zasadnutí MiZ 

- kedy budú prístupné audio záznamy zo zasadnutí MiZ na webe MČ   

 

Ing. Križalkovič sa zaujímal o stav realizácie pódia s prestrešením, kde je pódium v súčasnosti 

uložené a či je možné ho vidieť.  

 

Poslanec Valkovský sa zaujímal kedy sa začne znova s obnovou dopravného značenia 

parkovacích čiar, najmä obnova na Kurskej 29-35. Okrem toho sa pýtal aj na stav skládky, na 

ploche kde v minulosti polícia vykonávala obhliadky motorových vozidiel. Aké kroky MČ 

vykonala k odstráneniu predmetnej skládky.  
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Predseda FK poďakoval prítomným členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

Zapísal: 

Ing. M. Antoš – ved. fin. odd. 

                                                                                            Ing. Roman Križalkovič, v. r. 

                                                                                                        predseda FK 


